
VUČIĆ: MOŽEMO BITI ZADOVOLJNI 
 
(FoNet) - Možemo biti zadovoljni do sada učinjenim u borbi 
protiv korupcije, jer mi se čini da je na tom polju sadašnja 
vlast nešto uradila za svoju zemlju, izjavio je danas 
potpredsednik Vlade Srbije Aleksandar Vučić. 
 
Vučić je na predstavljanju istraživanja UNDP o borbi protiv 
korupcije ocenio da je važno da politička volja za to postoji, 
ali da je najvažnije da se stvore čvrste i jake institucije 
kojima će borba protiv korupcije uvek biti prioritet, a ne neki 
poseban program. 
 
"Mislim da smo na dobrom putu da to postignemo", istakao je 
Vučić i najavio da bi uskoro trebalo da se usvoji 10 ili 11 
zakona iz te oblasti, kao i Strategija za borbu protiv korupcije 
do kraja marta. 
 
Govoreći o rezultatima istraživanja, on je ukazao da oni sigurno 
neće ostati tako visoki i dobri kao što su danas, ali da je 
važno da je vlast uspela da "bar donekle promeni precepciju 
građana u pogledu borbe protiv korupcije koja se odvija u 
institucijama". 
 
"Važno je pokazati još više truda, napora i energije u 
institucionalnom jačanju i umrežavanju svih umreženih snaga u 
borbi protiv korupcije", poručio je Vučić. 
 
Srbija kao država, dodao je on, mora da pomogne da pravosuđe 
bude efikasnije nego što je to danas, kako bi građani imali 
poverenja u pravosudni sistem, da se ne gleda ko je na vlasti i 
"ko je u kojoj reformi zaradio kakvu poziciju". 
 
Vučić je, pored uspostave vladavine prava i uvođenja Srbije u 
red modernih zemalja "u kojima caruju zakoni", kao važan razlog 
institucionalne borbe protiv korupcije naveo i razvoj ekonomije, 
jer se samo na taj način može stvoriti bolje poslovno okruženje 
i privući investicije. 
 
Kako je istakao, svi oni koji "prilično zlobno" govore da Vlada 
borbu protiv korupcije vodi iz političkih razloga, time 
potcenjuju institucije o Srbiji. 
 
Vučić je dodao i da politički protivnici stalno pokušavaju da 
ukažu da on to radi i zbog isticanja lične uloge, ali da će ih 
"još jednom razočarati", jer će se "skloniti" iz borbe protiv 
korupcije kad se u potpunosti uspostavi sistem u toj oblasti. 



 
"Vi ćete biti u prilici da to proverite za neki mesec - kada 
budemo uspostavili u potpunosti institucije koje će ulivati 
poverenje svim građanima... nikakav problem neću imati i sa 
najvećim zadovoljstvom i ponosom zbog onoga što smo svi zajedno 
uradili, i zbog mog malog ličnog doprinosa, u potpunosti ću se 
pomeriti iz toga", najavio je on. 
 
Vučić je, na pitanje šta će se učiniti povodom tvrdnji 
Demokratske stranke (DS) da je poslanik "naprednjaka" Vladimir 
Cvijan pretio sudiji Specijalnog suda Vladimiru Mesareviću, 
rekao da će se postupiti po krivičnoj prijavi koju je DS 
podnela. 
 
"Iako je malo čudno da stranka podnosi krivičnu prijavu, a ne 
sudija koji je bio izložen nekoj vrstzi pritiska, država će to 
uraditi, to je posao za državu. Bude li se dokazalo da je kriv, 
ne samo da će snositi zakonske posledice, već i konsekvence 
unutar partije", najavio je Vučić. 
 
On je precizirao da Cvijan, bude li se pokazala krivica, sigurno 
neće biti na čelu zakonodavnog odbora Skupštine Srbije.  
 


